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aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Ecorasters  -  Stand van zaken

In mijn schriftelijke vraag nr. 181 van 21 november 2014 aan minister Schauvliege en 
nr. 316 aan minister Weyts vroeg ik naar de timing van de tweede fase van het plaatsen 
van ecorasters op de N75 tussen As en Genk. Dat werk is intussen uitgevoerd. 

Ook in 2013 en 2014 werden verscheidene initiatieven uitgevoerd. Van andere 
toekomstige investeringen kon de minister toen nog geen exacte timing meedelen. We 
zijn momenteel een jaar verder.

1. In 2013 en 2014 werden op zes locaties verspreid in Limburg, Antwerpen en Vlaams-
Brabant ecorasters geplaatst. 

Hoe wordt deze situatie geëvalueerd? Is er een significante daling van het aantal 
verkeersongevallen merkbaar?

2. Heeft de minister intussen al een concreter zicht op de timing van andere 
toekomstige initiatieven (ecorasters, ecoducten, ontsnipperingen) in Limburg? 

Zo ja, wanneer worden de onderstaande werken uitgevoerd:
a. N771 Dilsen-Stokkem (fiets-/faunaverbinding ter hoogte van Bergerven);
b. E314/A2 Maasmechelen (ecologische verbinding groeves Maasmechelen);
c. verscheidene locaties langs gewestwegen (nog te bepalen ecotunnels en 

ecoduikers (IHD-gerelateerd))?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (242), Joke Schauvliege (133).



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 133 van 18 november 2015
van LYDIA PEETERS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Ben Weyts, Vlaams 
minister van Mobiliteit, Openbare Werken, Vlaamse Rand, Toerisme en Dierenwelzijn.


